
Протокол № 1 

засідання Ради роботодавців 

Сумського державного педагогічного університету  

імені А.С. Макаренка 

30 січня 2023 року 

 

Присутні: Тихенко Л.В. – директор обласного центру позашкільної освіти  

та роботи з талановитою молоддю; Білокобильська Л.Б. – директор 

Лебединського педагогічного коледжу імені А.С. Макаренка; Борисенко Т.Д. – 

директор навчально-виховного комплексу: «Загальноосвітня школа І ступеня-

дошкільний навчальний заклад № 11 «Журавонька» Сумської міської ради; 

Гончаренко В.М. – директор класичної гімназії Сумської міської ради; Домінас 

В.М. – директор центральної клінічної лікарні Сумської міської ради; Есманов 

О.М. – начальник відділу контролю у галузі освіти, науки, спорту та 

інформації Управління Північно-Східного офісу Держаудитслужби в Сумській 

області; Мартиненко С.О. – заступник начальника управління виробничої 

сфери, екології та енергозбереження, начальник відділу екології, 

енергозбереження та розрахунків за енергоносії Сумської міської ради; 

Мотречко В.В. -   заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 

органів ради; Сущенко О.М. – директор Сумського обласного центру 

комплексної реабілітації для дітей та осіб з інвалідністю; Юдін М.М. – 

директор Сумського театру для дітей та юнацтва; Шевченко А.М. – керівник 

апарату Зарічного районного суду  

м. Суми; Христій Ю.Г. – директор державного професійно-технічного закладу 

«Білопільське вище професійне училище».             

Запрошені: Лянной Ю.О. – ректор Університету; Пшенична Л.В. – перший 

проректор Університету; Кудріна О.Ю. - проректор з науково-педагогічної 

(наукової) роботи;  директор навчально-наукових інститутів, декани 

факультетів, гаранти освітніх програм; стейкхолдери  та гаранти освітніх 

програм, члени студентського самоврядування. 

Засідання проведено у відео режимі  на платформі ZOOM. 

 

Порядок денний: 

1. Про участь членів Ради в організації проведення науково-практичних 

конференцій та реалізації наукових проєктів. 

Кудріна О.Ю. 

2. Про участь членів Ради Роботодавців  у проведенні акредитаційних 

експертиз освітніх програм. 

Пшенична Л.В. 



3. Різне. 

По першому питанню 

СЛУХАЛИ:  проректора з науково-педагогічної (наукової) роботи 

Ольгу Кудріну, яка виступила з інформацією щодо залучення на навчання 

членів Ради роботодавців на третьому рівні вищої освіти: у аспірантурі та 

докторантурі та запропонувала долучатися до участі у науково-практичних 

конференціях, які проводить Університет у 2023 році. Ольга Юріївна надала 

План проведення наукових заходів і попросила сприяти участі у них. 

ВИСТУПИЛИ: Юрій Лянной, Любов Білокобильська, Олексій 

Есманов, які поділилися власним досвідом такої співпраці та наголосили, що 

участь у наукових заходах дає можливість якісно і вчасно орієнтуватися у 

тих змінах законодавства та наукових здобутках, які вчасно використовують 

у своїй діяльності. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 13; «Проти» - 0; «Утрималися» - 0. 

УХВАЛИЛИ: 1. Інформацію проректора з науково-педагогічної 

(наукової) роботи  взяти до відома. 

2. Використовувати можливість участі у наукових заходах Університету 

та пропагувати участь у них своїм колегам. 

 

По другому питанню 

СЛУХАЛИ: першого проректора Університету проф. Любов Пшеничну, 

яка проінформувала членів Ради роботодавців про систему акредитації 

освітніх програм з підготовки фахівців з вищою освітою та запросила до 

активної участі у проведенні акредитаційних експертиз цих програм. 

ВИСТУПИЛИ: Михайло Каленик – декан фізико-математичного 

факультету; Олена Устименко-Косоріч – директор навчально-наукового 

інституту культури і мистецтв; Світлана Мартиненко  – заступник 

начальника управління виробничої сфери, екології та енергозбереження, 

начальник відділу екології, енергозбереження та розрахунків за енергоносії 

Сумської міської ради, які поділилися досвідом участі у акредитації освітніх 

програм з підготовки фахівців з вищою освітою та запросили членів Ради 

роботодавців та членів експертних рад стейкхолдерів до участі у цій 

діяльності. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 13; «Проти» - 0; «Утрималися» - 0. 

УХВАЛИЛИ: 1. Інформацію першого проректора Університету проф. 

Любові Пшеничної взяти до відома. 



2. Залучати до участі у систему акредитації освітніх програм з 

підготовки фахівців з вищою освітою членів Ради роботодавців та членів 

експертних рад стейкхолдерів до участі у цій діяльності. 

 

Голова Ради                                                       Лариса Тихенко 

Секретар Ради                                                    Олена Сущенко 

 

 

 


